
 

BRM.0012.4.6.2022 

 

Protokół nr 41/2022 

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu 21 czerwca 2022 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 

 

Czas  trwania posiedzenia 8.00 –  8.15. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Grzegorz Piński    – Przewodniczący Komisji 

2. Jacek Bętkowski    – Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Danuta Jaskulska   – Członek Komisji 

4. Jarosław Mrówczyński   – Członek Komisji 

5. Dobromir Szymański  – Członek Komisji 
 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji stanowi załącznik nr 1  do 

protokołu.  

  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła: 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji, który  zgodnie                

z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji  uczestniczy 5 radnych, co wobec ustalonego 

składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 40/2022 z posiedzenia Komisji. 

4. Problem nielegalnych wysypisk śmieci na terenie Inowrocławia. 

7. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

8. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 40/2022 z posiedzenia Komisji. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 40/2022 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:   za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 

 

Ad 4. Problem nielegalnych wysypisk śmieci na terenie Inowrocławia.  
  
Urszula Marczewska – Naczelnik wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Przedstawiła materiał dotyczący problemu nielegalnych wysypisk śmieci na terenie Inowrocławia.  
 

Materiał stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
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Pytania i dyskusja:  

 

Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Współpracuje ze Strażą Miejską w temacie podrzucania śmieci. Wystąpiłem z interpelacją                     

w sprawie zakupu 3 foto-pułapek, niestety dostałem odmowę. Foto-pułapki są skuteczne. Ludzie 

mają możliwość wywozu za darmo, ale lepiej podrzucić. Taki problem mieliśmy na ulicy 

Chociszewskiego. W mieszkaniach występuje zjawisko zbieractwa. Przedstawiłem panu 

Prezydentowi zdjęcia z tych miejsc. Miasto płaci ogromne pieniądze, żeby wyremontować takie 

mieszkanie. Proszę o współprace w sprawie zakupu foto-pułapek i wspólnymi siłami postaramy to 

załatwić. Jest to bardzo skuteczny sposób na ludzi, którzy podrzucają odpady.  
 

Urszula Marczewska – Naczelnik wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Jestem w stałym kontakcie ze Strażą Miejską i pan Komendant też chciałby zakupić takie                  

foto-pułapki. Złoży takie propozycje do projektu budżetu. Jeżeli otrzyma takie środki to na pewno 

je zakupi. Wszystko rozbija się o środki finansowe.   
 

Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Rozmawiałem z Prezesem IGKiM, który stwierdził, że kupiłby foto-pułapki, tylko nie zna 

procedur rozliczenia, przekazania. Bo my jako firma zadbalibyśmy o to, aby były by te foto- 

pułapki. My nie posiadamy takich uprawnień, aby odczytać z tych foto-pułapek, te zdarzenia, 

które się nagrają.   

 

Urszula Marczewska – Naczelnik wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Myślę, że najlepiej zwrócić się do pana Komendanta, jak to rozwiązać. 
 

Danuta Jaskulska – Członek Komisji: 

Każdej wspólnocie powinno zależeć, aby wyłapywać takich ludzi. Aby w każdym budynku taki 

monitoring był. Należy też uświadomić mieszkańców, że jeżeli taki monitoring będzie to rozwiąże 

sytuacje. Jeżeli ktoś podrzuci śmieci wielogabarytowe, to wtedy wspólnota ponosi koszty tego 

wywozu. Na zebraniach trzeba uświadomić mieszkańców.  
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Jaki jest koszt zamontowani monitoringu? 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

To firma musi wycenić.  
 

Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Jeżeli chodzi o foto-pułapkę to koszt jest 2 tysiące, już z tą z lepszą baterią. Każdy ruch jest 

wyłapywany. Taka bateria wytrzymuje 5 dni, później trzeba doładować. Mała świadomość ludzi 

jest również w segregacji odpadów. 
  
Urszula Marczewska - Naczelnik wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

W budynkach wielolokalowych jest anonimowość. Mamy znikomy problem jeżeli chodzi                      

o budynki jednorodzinne, bo tam każdy jest odpowiedzialny za swoje śmieci, więc segreguje.                 

W budynkach wielolokalowych, wrzucają odpady nieposegregowane, ponieważ nikt tego nie 

pilnuje. I tutaj przydałaby się kamera. 

 

Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

A śmieci nie ubywa a wręcz przybywa.   

 

Jarosław Mrówczyński – Członek Komisji: 

To stawki zrobić większe. 
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Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

To zrobi się krzywdę tym osobą, które płacą. Bo te osoby, które nie płacą to płacić nie będą 

i segregować nie będą.   
 

Jarosław Mrówczyński – Członek Komisji: 

Powinny być punkty skupu papieru. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Po zmianie ustawy o utrzymaniu czystości i zachowaniu porządku, niestety te punktu skupu nie 

spełniają norm i dlatego się pozamykały. 

 

Jarosław Mrówczyński – Członek Komisji: 

Jakie warunki musiały spełnić? 
 

Urszula Marczewska- Naczelnik wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Na przykład monitoring.  

 

Więcej pytań nie było. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Nie było. 

 

 

Ad 6. Sprawy bieżące.  

 

Nie było. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

/-/Grzegorz Piński 

 
 
Protokółowała:  

/-/Agnieszka Bardzińska 


